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Protokół nr 179/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 22 czerwca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

Nieobecny:  Pan Henryk Wojcieszak    

  

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

       im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

4. Pani Agnieszka Janik   - przewodnicząca Rady Rodziców  

     w Specjalnym Ośrodku Szkolno- 

     Wychowawczym w Gromadzicach 

5. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

6. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR)  
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7. Pani Anna Freus    - dyrektora Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

8. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

      Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego   

      w Wieluniu  

9. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

      Kartografii i Katastru w Starostwie  

       Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy Wieluń.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. kwoty 48 314,40 zł na zakup szafek dla uczniów w roku szkolnym 

2023/2024. 

6. Rozpatrzenie wniosku Rady Rodziców przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Gromadzicach o zaniechanie planów zamknięcia internatu  

na sobotę i niedzielę z uzasadnieniem.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu pomieszczeń w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu w okresie od lutego 

2023 r. do maja 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie aneksu do umowy użyczenia z dnia 22 września 2022 r.  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcia aneksu do umowy użyczenia z dnia 

22.09.2022 r. zawartej pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Powiatową Biblioteką 

Publiczną w Wieluniu. 

11. Zapoznanie z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym prośby o wyrażenie zgody na zmianę 

zapisów umowy dzierżawy nr WIE3306A z dnia 30.05.2023 r. poprzez dodanie 

zapisu §6 o treści wskazanej we wniosku i przyjęcie projektu odpowiedzi.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za 2022 r. – temat sesyjny.  

13. Zapoznanie z oceną i sprawozdaniem z działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” za rok 2022 - temat sesyjny. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

– z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2021-2025” w 2022 roku - temat sesyjny.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” w 2022 - temat sesyjny. 

17. Zaakceptowanie postanowień aneksu do porozumienia Nr 2 CRU/1518/12  

z Gminą Miastem Częstochowa zawartego w dniu 29.05.2012 r. w sprawie 

wydatków ponoszonych z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

18.  Zaakceptowanie postanowień aneksów do porozumień Nr 5/2019  

oraz Nr 6/2019 z Powiatem Kępińskim zawartych w dniu 01.08.2019 r. w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dzieci w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu na realizację zadania: 

„Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych na drodze powiatowej 

nr 4538E na terenie Gminy Wieluń”.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

26. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu skonsolidowanego bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego za rok 2022.  
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27. Sprawy bieżące.  

28. Wolne wnioski.  

29. Zamknięcie CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że na 5 

członków Zarządu Powiatu, obecnych jest 4 członków, nieobecny jest pan Henryk 

Wojcieszak, wobec tego obrady są prawomocne i wszystkie podjęte decyzje będą 

miały moc zobowiązującą. 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu złożył wniosek 

o zdjęcie z porządku obrad punktu 9, dotyczącego przyjęcia informacji Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu pomieszczeń 
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w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu w okresie od lutego 2023 r. do maja 2023 r., 

w związku z zastrzeżeniem pana skarbnika co do treści umów, musimy to wyjaśnić 

z panią dyrektor, która dzisiaj nie mogła być, bo ma zakończenie roku szkolnego, 

także ten punkt zostanie rozpatrzony na następnym Zarządzie Powiatu. Zapytał, kto 

jest za tym, aby zdjąć ten punkt. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zdjął punkt 

9 pn. „Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

zawarcia umów najmu pomieszczeń w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu w okresie 

od lutego 2023 r. do maja 2023 r.” z porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że w związku z tym, że punkt 9 został zdjęty, to po punkcie 8 przedstawionym 

w porządku dzisiejszych obrad punktem 9 będzie „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu do umowy 

użyczenia zawartej pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Powiatową Biblioteką 

Publiczną.” i po kolei numeracja zmniejsza się o jeden punkt. Dodał, że w sprawach 

bieżących będą jeszcze sprawy dotyczące wniosku pana Waldemara Kluski, bo na 

wczorajszej Radzie do Spraw Osób Niepełnosprawnych złożył wniosek, i chce żeby 

Zarząd się zapoznał z tym wnioskiem i jeszcze jednym pismem, którego nie ma, bo 

zadekretował je, a wpłynęło ono od Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a dotyczyło 

ono zaproszonych gości na sesję Rady Powiatu, pismo jest związane z wystąpieniem 

do mnie pana …………... Zapytał, czy są jeszcze uwagi do porządku obrad. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi 

zmianami. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą. 
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 Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy Wieluń.  

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. kwoty 48 314,40 zł na zakup szafek dla uczniów w roku szkolnym 

2023/2024. 

6. Rozpatrzenie wniosku Rady Rodziców przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Gromadzicach o zaniechanie planów zamknięcia internatu  

na sobotę i niedzielę z uzasadnieniem.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie aneksu do umowy użyczenia z dnia 22 września 2022 r.  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcia aneksu do umowy użyczenia z dnia 

22.09.2022 r. zawartej pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Powiatową Biblioteką 

Publiczną w Wieluniu. 

10. Zapoznanie z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym prośby o wyrażenie zgody na zmianę 

zapisów umowy dzierżawy nr WIE3306A z dnia 30.05.2023 r. poprzez dodanie 

zapisu  

§6 o treści wskazanej we wniosku i przyjęcie projektu odpowiedzi.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za 2022 r. – temat sesyjny.  
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12. Zapoznanie z oceną i sprawozdaniem z działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” za rok 2022 - temat sesyjny. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

– z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2021-2025” w 2022 roku - temat sesyjny.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” w 2022 - temat sesyjny. 

16. Zaakceptowanie postanowień aneksu do porozumienia Nr 2 CRU/1518/12  

z Gminą Miastem Częstochowa zawartego w dniu 29.05.2012 r. w sprawie 

wydatków ponoszonych z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

17.  Zaakceptowanie postanowień aneksów do porozumień Nr 5/2019  

oraz Nr 6/2019 z Powiatem Kępińskim zawartych w dniu 01.08.2019 r. w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dzieci w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu na realizację zadania: 
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„Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych na drodze powiatowej 

nr 4538E na terenie Gminy Wieluń”.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

25. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu skonsolidowanego bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego za rok 2022.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy 

Wieluń. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chodzi 

tu o działki 678/1, 679/6, bez nazwy, pan burmistrz chce, aby ta droga znalazła się 

w kategorii dróg gminnych. Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały lub treści 

pisma dotyczącego tego punktu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy Wieluń. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1226/23 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych na terenie Gminy Wieluń (głosowało 4 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1226/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego 

w 2023 r. kwoty 48 314,40 zł na zakup szafek dla uczniów w roku szkolnym 

2023/2024. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Renatę 

Tatarę, dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

Poprosił o przedstawienie sytuacji, jak to wygląda na ten moment. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tą uchwałą, która 

teraz będzie procedowana na sesji, dołożyli pani dyrektor 25 tys. zł do jakiejś klasy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że bardzo dziękuje. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to było 

przedmiotem tego, że pani dyrektor mówiła, że te łazienki mają kosztować 130 tys. 

zł, czy 140 tys. zł., a będą kosztować 100 tys. zł. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ta sprawa tej 

klasy była przedmiotem obrad Zarządu i dołożono te 25 tys. zł i teraz się zastanawia, 

bo jest taka propozycja w zmianach w budżecie. Natomiast jeżeli chodzi o te 48 tys. 

zł, to na dzisiaj tych pieniędzy nie ma, i nie ma z czego zdjąć. Widzi jedynie takie 
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rozwiązanie, że jeżeli starczy tych pieniędzy, które mają otrzymać w przyszłości, 

to można byłoby coś wygospodarować na ten cel. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

pani dyrektor w tym momencie, jak otrzyma te 25 tys. zł, bo to jest inwestycja, tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, ale to jest 

zupełnie inna sprawa, jeżeli miałaby to być zamiana, to jest przerobienie całej 

uchwały budżetowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że jest to 

możliwe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, co jest ważniejsze. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jedno i drugie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jakby 

pani miała wybrać. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jedno i drugie, dlatego że te 25 tys. zł jest 

na klasę językową, a oni mają wszystkie teraz grupy językowe po 24 osoby, 

a obecnie ona ma jeszcze nawet więcej, ale ta klasa w tym momencie nie mieści 

24 osób, jest tak mała. Wcześniej po prostu ta klasa była zrobiona na grupę 

językową i to jest pomieszczenie, które było przeznaczone właśnie dla klasy 

językowej. Tam jest po 24 dzieci w grupie, a to pomieszczenie obecne nie mieści 

24 osób i nawet nie można zmieścić tam tyle ławek, bo to jest po prostu malutkie 

pomieszczenie, tam się mieści do 16 dzieci w klasie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał jaki pani 

dyrektor przewiduje nabór, bo wiadomo, że idzie półtora rocznika do szkół średnich 

i teraz proszę powiedzieć, jak u pani wygląda wyposażenie, czy ławek i krzeseł 

wystarczy. Dodał, że zmierza do tego, że nie chce, żeby później byli jako Zarząd 

zaskakiwani, że pani dyrektor przyjdzie po kolejne pieniądze na zakup ławek. 

Powiedział, że wolą to jak gdyby planować wcześniej, niż na ostatnią chwilę się 

okaże, że nie ma dobrego wyposażenia nawet tej klasy, bo to jest na razie na 

remont. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że teraz opuściło szkołę 7 klas maturalnych 

i jeżeli przyjmie 7, to będzie sobie radziła na tej bazie, którą ma. Dodała, że ma 



12 
 

zaplanowanych 8 klas, na zasadzie tzw. „upchania” i myśli, że jeszcze sobie poradzi 

przy 8 klasach, ale przy 9 może już sobie nie poradzić. Jeżeli chodzi o ławki, krzesła 

i taką bazę, to dla niej wyjściem z takiej sytuacji, chociaż jeszcze tego nie zrobiła, 

ponieważ jakoś sobie radzili, jest zwrócenie się o użyczenie sal. Dodała, że cały czas 

ma to z tyłu głowy i jest to jakieś wyjście awaryjne, z którego będzie korzystać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak trzeba 

będzie zrobić, bo takie spiętrzenie będzie tylko przez rok. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że za rok 

będzie zupełnie inaczej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że będzie jedna 

klasa, albo dwie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma jeszcze dwa 

pytania. Zapytał, jaki jest czas realizacji tych szafek? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tej 

ofercie, którą pani przedstawiła to w materiałach jest, że około miesiąca. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak jest, około miesiąca. Dodała, że może 

to zrobić za miesiąc i się dopiero starać, a ostatecznie to jak się rozpocznie rok 

szkolny, ale to już będzie zamieszanie generalnie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy zakup tych szafek 

zapewni obsługę wszystkich uczniów? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał czy później, te szafki 

będą stały, jak będzie tych uczniów mniej? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że rok temu wyszła z takiego założenia, 

i przez cały rok wysłuchiwała od rodziców, od uczniów, że szkoła nie zapewnia 

warunków, które powinna zapewnić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

w przyszłym roku szkolnym, czyli 2023/2024, mury szkoły opuści 7 klas, tak? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 7 klas 

razy 30. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest 210. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 210 to 

jest w sumie, a szafka jest jedna na dwie osoby. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że tym 

szafkom się nic nie stanie, bo one będą służyć jeszcze długo. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że nie będzie z nimi problemu, bo są jeszcze 

przebieralnie i je się poprzenosi, bo w szkole tak naprawdę też nie ma przebieralni 

z prawdziwego zdarzenia. Jest jak jest, panie starosto. Dodała, że rośnie ogólne 

niezadowolenie, a to wpływa nie tylko na szkołę, ale na wizerunek w ogóle powiatu. 

Tak to wygląda. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że sam 

doświadcza tego tłoku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy jeżeli będą 

zrobione te łazienki i ta klasa, to  czy do końca roku już będzie spokój z pieniędzmi. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że na pewno jest taki projekt unijny, na który 

będzie wkład własny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił, że tam jest jeszcze 

monitoring, który nie jest zaczęty. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak, jest monitoring, który jeszcze jest nie 

zaczęty i mają go z tyłu głowy, także na monitoring to musi mieć, bo to jest 

bezpieczeństwo. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na monitoring na 

razie nie ma pieniędzy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile ten 

monitoring, 100 tys. zł? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że 60 tys. zł. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że w II LO sukces goni sukces i naprawdę chciałaby, 

żeby Zarząd widział wszystko to, co robimy. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że oni to 

dostrzegają, tylko nie mają na razie pieniędzy w budżecie. Dodał, że myśli że trzeba 

te szafki zakupić, być może nie w tym miesiącu, ale w następnych miesiącach, jeżeli 

coś tam pozostanie. Zastrzegł, że to nie jest tylko problem pani dyrektor w II Liceum 

Ogólnokształcącym, jeżeli chodzi o szafki, ale już pani ze Szkoły Specjalnej 

sygnalizowała, że ona też potrzebuje szafek dla dzieci w Szkole Specjalnej, pomimo 

to, że są zakupione chyba z dostępnej szkoły, ale jest to ilość niewystarczająca. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że z dostępnej 

szkoły to są dla podstawówki, a tam jest przecież przysposabiająca. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dla 

przysposabiającej, że też nie ma i też chyba o 4 tys. zł, czy o 6 tys. zł pani dyrektor 

mówiła, że będzie występować. Dodał, że nie wie, dlaczego jeszcze nie wystąpiła. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że trzeba mieć również z tyłu głowy większe 

fundusze na budynek II Liceum. Zwróciła się do pana starosty i powiedziała, że 

zaprasza na spacer, dlatego że korytarze mają jakie mają - jest ciemno, są ciasne 

korytarze, odrapane, po prostu ten budynek naprawdę wymaga remontu i to trzeba 

tak długoterminowo mieć z tyłu głowy, bo to trzeba po prostu zrobić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że 

mają to na uwadze, ale czekają na możliwości sfinansowania, bo z budżetu to nic nie 

sfinansujemy, już byliśmy bardzo blisko wtedy, co chcieliśmy ocieplać ten budynek, 

elewację wymieniać. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że on nie jest ocieplony, a ta elewacja co jest, 

to się wszystko sypie, schody te od ul. Piłsudskiego, własnymi siłami jakoś robią. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że schody jeszcze nie są złe, tylko obudowa tych schodów może jest. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że panie 

starosto, przepraszam, możemy się przejść, setki ludzi przejeżdża i patrzy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mówi 

o tych murkach bocznych.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że 

o murkach, o tych płytkach. 
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Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że od Piłsudskiego teraz panowie troszkę 

to poprawili, jakieś tam płytki, ale to trzeba zobaczyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

skarbnik jeszcze coś chciał. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tutaj widzi, że 

w tym roku pani dyrektor będzie chciała robić jakąś ekologiczną pracownię, tam jest 

udział własny 3 200 zł? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak, ale mówiła, że resztę już zrobi własnym 

sumptem, tak obiecała i słowa dotrzyma, jeżeli przejdzie im wniosek w funduszu. 

Dodała, że ma nadzieję, że przejdzie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że miał być 

podobno na dniach, ale to dopiero będziemy wprowadzać w miesiącach 

wakacyjnych. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że dzisiaj też jedzie do Sieradza kupić jakieś 

tańsze płytki do tych łazienek, bo od poniedziałku  będziemy ruszać z remontem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że proponuje, panie skarbniku, żeby znaleźć te pieniądze. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ta kwota starczy i na 

ile miejsc. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że już teraz na wszystkie dzieci. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

40 sztuk. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można 

zrobić coś innego za kwotę tych 45 tys. zł, może faktycznie ten rok się przemęczyć 

jeszcze, a coś innego za tą kwotę zrobić, powiedzmy że dajemy pani tą kwotę, 

a zróbmy coś, co by się przydało. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ten rok był 

krytyczny, teraz ten też będzie krytyczny, ten będzie jeszcze bardziej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że będzie taki 

sam, nie będzie bardziej krytyczny. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wychodzi 

7 klas i przychodzi 7, tak. Dodał, że już za rok luz. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że za rok, ale 

ten rok trzeba przeżyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że stoi za 

tym, aby przeznaczyć te środki na zakup tych szafek, a co będzie później, to zobaczą 

i jeżeli będą takie potrzeby to faktycznie tu pani dyrektor mówiła o przebieralni na 

zajęcia wychowania fizycznego, której też nie ma. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że te szafki 

później na przykład będzie można wykorzystać. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak, oczywiście, takie same szafki mamy przy 

sali gimnastycznej i tam dzieci się przebierają, także to nie będzie tak, że to nie 

będzie wykorzystane, bo to byłoby bez sensu, po co byśmy zakupili, a one potem by 

stały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w ramach tego 

projektu z marszałkowa nie mają szatni sportowych. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że to jest tylko w jednym miejscu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma jeszcze 

jedno pytanie, bo był wspomniany Zespół Szkół Specjalnych. Zapytał, czy jeżeli 

wstawi pani 40 sztuk szafek, czy tam nie będzie problemu z ustawieniem tych szafek, 

bo tam w Zespole Szkół Specjalnych jest taki problem, że jak się wstawi na 

korytarzu, to nie ma jakiegoś tam światła, czy przejścia i żeby nie było później 

problemów ze strażą. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie, oni mają miejsce. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

w Zespole Szkół Specjalnych jeżeli chodzi o drogę ewakuacyjną może być problem 

i być może to hamuje panią dyrektor Katarzynę Wyrębak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tam nie jest 

ewakuacja, tylko tam muszą się wózki mijać, żeby była szkoła dostępna. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że  być 

może to ją hamuje, ale rozmawiała też, że nie ma szafek. Zapytał, kto jest za tym, 
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aby przeznaczyć tą kwotę w najbliższym możliwym czasie, bo na ten moment nie 

mogą. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że może to być wrzesień, ale żeby miała 

pewność, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

w takim razie poddaje pod głosowanie. Zapytał, kto jest „za” przeznaczeniem 

środków na zakup tych szafek. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za” pozytywnie rozpatrzył wniosek 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego w 2023 r. kwoty 48 314,40 zł 

na zakup szafek dla uczniów w roku szkolnym 2023/2024 (głosowało 4 członków 

Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku Rady Rodziców przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Gromadzicach o zaniechanie planów zamknięcia internatu  

na sobotę i niedzielę z uzasadnieniem.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

materiał w tej sprawie i poprosił panią Przewodniczącą Rady Rodziców Janik 

o naświetlenie tej sytuacji w przypadku gdyby, co jest procesem złożonym, ponieważ 

to nie tylko od nich zależy, bo to jeszcze musiałaby nastąpić zmiana regulaminu. 

Udzielił głosu panu Naczelnikowi. 

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu poinformował, że wniosek osób, 

które się pod nim podpisały, jako rodzice, na czele z panią przewodniczącą, to on 

dotyczy kwestii, która w ogóle nie była przedmiotem posiedzenia Zarządu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się, że nie 

było. 
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Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że nie jest to również 

kwestia, która przez organy powiatu była rozpatrywana. Przekazał, że Wydział 

każdego roku prowadzi analizę związaną z potrzebami w zakresie edukacji, jak 

również opieki i wychowania. Obecnie zbierają dane dotyczące tego, ile dzieci jest 

w internacie i jak to wygląda. Każdego roku prowadzą również porównania i zbierają 

informacje, jak organizacyjnie wygląda funkcjonowanie tego typu placówek w terenie, 

poza powiatem wieluńskim. Dodał, że prowadzą również rozmowy z nauczycielami, 

z kierownikiem jednostki, w tym roku z kierownikiem internatu nie, ale w roku 

poprzednim również, jeżeli chodzi o zabezpieczenie tych potrzeb wychowanków. 

Przekazał, że w tej chwili oczekują na informacje, której jeszcze członkowie Zarządu 

nie mają, ponieważ trudno ją przygotować, a mianowicie, jak wygląda frekwencja 

pobytu dzieci w internacie. Z jednej strony są to tworzone grupy, a oni oczekują 

rzeczywistej informacji ilu wychowanków z tego korzysta. Będą więc robili analizę 

dotyczącą miejsc pobytu i dodał, że nie ukrywa, że ze wstępnych informacji, które 

otrzymali od pedagogów pracujących i również w różnym okresie od osób 

zarządzających placówką, ta potrzeba w tej chwili zdiagnozowana, wynika głównie 

z terenu oddalonych miejscowości, z których dzieci są w Ośrodku i w związku z tym 

odległości związane z ewentualnym dowozem, czy czasowym dowozem dzieci do 

placówki, tym samym pobytem ciągłym dwutygodniowym, nie ma silnych 

argumentów ani ze strony kierownictwa, ani ze strony pracowników internatu, które 

by świadczyły o tym, że ten jeden weekendowy pobyt w jakiś sposób pozytywnie 

wpływa z punktu widzenia uspołeczniania dziecka, czy edukacji, czy wychowania. 

Dodał, że są stawiane argumenty raczej socjalne, że są sytuacje trudne rodzinne, 

czyli np., że dziadkowie opiekują się dzieckiem, bo albo rodzice nie są wydolni 

wychowawczo, albo tych rodziców nie ma. A także ten argument, o którym już 

powiedział, że zdarzają się przypadki, że w Ośrodku, a teraz szczególnie 

doświadczają jednego przypadku w ostatnich tygodniach, że w ośrodku są dzieci, 

które zostały przyjęte decyzją dyrektora z terenów bardzo oddalonych, czyli terenu 

częstochowskiego, czy opolskiego itp. Podkreślił i przekazał członkom Zarządu 

informację, o czym pani Przewodnicząca Rady Rodziców wie, ponieważ zwykle 

w przypadkach jakichkolwiek zmian organizacyjnych, albo planowania zmian, 

to zawsze przekazywali informację i konsultowali to w pierwszej kolejności z Radą 

Pedagogiczną i z Radą Rodziców w placówce. W związku z tym, skąd ten wniosek, 
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który nazwałby nie tylko wyprzedzającym, ale dla niego bezprzedmiotowym, to nie 

jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Dodał, że te działania, o których 

wspomniał, będą dalej prowadzili, ponieważ jest to okres wakacji i przygotowania 

oraz organizacji nowego roku szkolnego. Natomiast dementuje, ponieważ takie 

również pojawiły się informacje, między innymi pani przewodnicząca przekazała mu 

przed Zarządem, że są jakieś plotki na temat tego, że jakakolwiek zmiana 

w internacie będzie związana z tym, że Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy 

w Gromadzicach przestanie funkcjonować. Powiedział, że kto to robi, w jakim celu 

i dlaczego, tego typu nieprawdziwe informacje, niezgodnie wręcz z prawem 

przekazuje lub rozpowszechnia, szkodzące placówce, jest dla niego niepojęte.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

przewodniczącej. 

 Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach powiedziała, że zgadza się 

z panem naczelnikiem, że rzeczywiście rodzice zostali podpuszczeni mniej więcej 

tydzień temu i prawdą jest również to, co mówi pan naczelnik, że wytłumaczono im, 

że jeżeli te dzieci nie będą w internacie, to placówka zostanie zamknięta, również 

padło stwierdzenie, że szkoły zostaną połączone, że dzieci nie będą miały gdzie 

chodzić. Dodała, że oczywiście w zaistniałej sytuacji, która teraz ma miejsce 

w Ośrodku, czyli tak, jak mówi pan naczelnik, tych plotek i nieporozumień, to każda 

taka informacja wzbudza  zagrożenie i jakąś taką obawę w rodzicach, że za chwilę 

nie będą te dzieci nie będą miały jak funkcjonować. Powiedziała, że jeżeli chodzi 

o pobyt dzieci, to też sytuacja wygląda w ten sposób, że to są bardzo różne sytuacje, 

ponieważ dzieci są z domu dziecka, z trudnych rodzin i z rodzin rozbitych, więc bywa 

tak, że ten pobyt w internacie jest czasami jedyną możliwością, gdzie są 

zabezpieczone socjalnie, czyli oprane, najedzone, przygotowane. Powiedziała, że 

uważa, że na dzień dzisiejszy, ze względu na tak trudną sytuację w Ośrodku, to nie 

likwidowałaby tych weekendów z tej racji, że odeszło tylko jedno dziecko z internatu. 

Pochyliłaby się jednak nad tym, o czym mówił pan naczelnik, czyli nad badaniem 

sytuacji za rok, kiedy tych wychowanków ma odejść siedmioro i wtedy rzeczywiście 

zweryfikować potrzebę tych godzin. Podkreśliła, że dzieci w internacie robią bardzo 

dużo. Powiedziała, że jej osobiste zdanie jest takie, że ona nie wyobraża sobie np. 

nie mieć dziecka w weekendy, ale rozumie potrzeby rodziców, rozumie potrzeby 

dzieci i czasami może rzeczywiście są to względy socjalne, rozwojowe, ale ktoś kto 
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przywozi dziecko, to jedni rodzice rzeczywiście tak jak jest napisane w tym piśmie 

pracują, w jednym przypadku są to dziadkowie, a zdarza się tak, że rodzic nawet nie 

zadzwoni i nie zapyta się jak to dziecko przez ten tydzień, czy przez dwa tygodnie 

funkcjonowało. Podkreśliła, że nie kierowałby się tutaj finansami, bo dobro tych dzieci 

jest najważniejsze. Dodała, że cokolwiek teraz Zarząd będzie próbował wytłumaczyć 

rodzicom, to oni są  napuszczeni i zmanipulowani, wszyscy wiedzą przez kogo, ale 

nie będą tego mówić, i te nieprawdziwe informacje przekazywane rodzicom i sianie 

buntu chwieje całą atmosferą w Ośrodku. Ona jako rodzic, mając dziecko, które 

odchodzi nigdy nie korzystała z internatu, ale zdarzało się, że miała bardzo ważny 

wyjazd, albo bardzo trudną sytuację i wtedy mogła zadzwonić i powiedzieć, 

że potrzebuje te parę godzin zostawić. Zostawiłaby te weekendy na ten rok, gdzie 

odeszło jedno dziecko z tego internatu. Dodała, że rzeczywiście te dzieci zostały 

pościągane spoza powiatu i jeden przypadek jest bardzo trudny i bardzo 

skomplikowany, jest zagrożeniem dla pozostałych wychowanków, ale to nie znaczy, 

że ma to nie funkcjonować. Rodzice są oburzeni, bo oni nie zrozumieli, co im chce 

się zabrać, oni myślą, że zostanie zamknięta placówka i nie będzie internatu, nie 

będzie placówki, co jest niedopuszczalne, aby w ten sposób ingerować w działanie 

Ośrodka i internatu. Powiedziała, że jej prośba jest taka, aby zostawić to w tym roku, 

nie poruszać tego, nie podgrzewać atmosfery i ma nadzieję, że pan naczelnik się z 

nią zgodzi. Trzeba zbadać to dokładnie, przeliczyć te godziny, bo nie wiedzą ile 

dzieci przyjdzie do placówki, nie wiedzą ile zostanie w placówce, ponieważ 

większość osób, które się podpisały, to zastanawiają się nad zostawieniem tych 

dzieci. Myśli, że zabezpieczenie dobra tych dzieci jest ważniejsze, niż sprawy 

finansowe. Tak ona to widzi. Dodała, że nie wie, jak Zarząd do tego podejdzie, ale 

tutaj to się stało z dnia na dzień i nikt tym rodzicom nie wytłumaczył, że nie mają się 

o co obawiać i oni do końca nie rozumieją co się dzieje. Podkreśliła, że ona by tego 

nie ruszała w tym roku. Zapytała, co na to pan starosta? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że był 

zaskoczony, że takie pismo wpłynęło, zresztą były u niego osoby i poinformował, że 

nie podejmują takich działań. 

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach powiedziała, że oni mieli już 

wytłumaczone, że już podjęto decyzję. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że zdementował to, że oni takich działań nie podejmują, ponieważ to jest uzależnione 

też od Rady Pedagogicznej, która powinna podjąć stosowną uchwałę dotyczącą 

zmiany regulaminu internatu i działalności internatu. Dodał, że sam był zaskoczony 

skąd takie informacje.  

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach powiedziała, że to pismo 

powstało w ciągu pół godziny, ponieważ przyszła pani, która nabuntowała rodziców, 

zasiała wątpliwości i to było tak stworzone na szybko i emocjonalnie, aby zrobić 

kolejną aferę i to nie jest dobre.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał pana naczelnika, ilu jest 

wychowanków w internacie?  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

zobaczył kto się podpisał na tym piśmie, to chciał to zweryfikować.  

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach powiedziała, że została 

poproszona na to zebranie i potem głównym celem było, że będzie zamknięta szkoła. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jego pytanie 

i wątpliwość jest taka, że dyżur nocny jest od 22.00 do 6.00 rano i zapytał, jakie są 

zadania pracownika niepedagogicznego w tym momencie? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że gdyby coś 

się stało pracownikowi pedagogicznemu, albo musiałby gdzieś wyjechać, to musi być 

takie zabezpieczenie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

on wyjechać np. do lekarza, a dzieci nie mogą zostać bez opieki.  

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach potwierdziła i dodała, 

że jeszcze jest taka sytuacja, bo zdarzają się takie sytuacje, że np. wybudza się takie 

dziecko i dostanie padaczki, czy innego ataku i wtedy w takich przypadkach ten 

pracownik niepedagogiczny bardzo się sprawdza. Czy to jest w ciągu dnia, czy nocy, 

to ta pomoc jest niekwestionowana. Poinformowała, że jest wychowanek, który nie 

wiadomo w którym momencie dostanie ataku szału i w ostatnich paru tygodniach 

bardzo ta osoba pomogła, zareagowała, jest przeszkolona i jest to bezpieczne.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to również 

wynika z przepisów i z regulaminu, który został zatwierdzony, że taka pomoc 

powinna być.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że on by 

odpisał, że Zarząd się nie zajmował tą sprawą i panu naczelnikowi dać to pod 

analizę, ale dla niego coś innego jest przerażające, bo skoro pan naczelnik i pani 

przewodnicząca mówią, że osoby, które zajmują się tymi dziećmi czują zagrożenie, 

że coś złego może się im stać, jak wyjadą na weekend, to on jest przerażony 

w przeddzień wakacji, skoro one na dwa miesiące wracają. On tego nie rozumie.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu dodał, że to samo chciał 

powiedzieć, że argumenty, które są stawiane z zakresu niewydolności 

wychowawczej, wręcz zagrożenia dzieci w środowiskach domowych, czy rodzinnych 

i on wie, że to są trudne tematy, ale trzeba o nich mówić wprost, ale to są zadania dla 

służb specjalnych i to tutaj placówka powinna reagować w ramach współpracy 

z Ośrodkami Pomocy Społecznej, z miejsc z których te dzieci pochodzą, 

bo w przypadkach zagrożenia, to nawet obowiązkiem każdego jest zgłaszanie tego 

typu spraw do odpowiednich służb i reagowanie. Dodał, że „przechowywanie” 

dziecka przez jeden weekend miałoby w jakikolwiek pomóc temu dziecku 

w rozwiązywaniu bardzo trudnej sytuacji rodzinnej, czy osobistej. Jego zdaniem jest 

to raczej izolowanie tego dziecka na kolejny tydzień, bez kontaktu z rodziną, bliskimi, 

czy opiekunami prawnymi tego dziecka. Powiedział, że zdaje sobie sprawę, że te 

argumenty nie trafiają do niektórych osób, a z jakich przyczyn, to on nie zamierza 

tego analizować. Przekazał, że w ich terenie tylko ośrodek w Działoszynie ma 

podobną sytuację, jeżeli chodzi o weekendowy pobyt dziecka co dwa tygodnie. 

Przypomniał, że przed laty ograniczyli te pobyty z cotygodniowych 

na codwutygodniowe i to jest raczej podtrzymywanie, z ich punktu widzenia, kontaktu 

tego dziecka ze środowiskiem rodzinnym, a nic innego, ponieważ to, że dziecko jest 

dzień, czy dwa nieumyte, albo niedożywione i to są bardzo poważne problemy 

i w takiej sytuacji odpowiednie służby powinny zadbać o dziecko. 

Udzielił w międzyczasie odpowiedzi na pytanie radnego Jurdzińskiego, że 

w internacie jest 24 dzieci.  

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach dopowiedziała, że nie 
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wszyscy zostają na weekendy, ponieważ te grupy są po 4 lub po 5 osób w zależności 

od niepełnosprawności. Jednak jeżeli rodzic nie zabiera tego dziecka, nie interesuje 

się, nie dzwoni w ciągu tygodnia, czy w ciągu dwóch, tylko przyjeżdża po to dziecko, 

to ona sobie tego nie wyobraża. Zaznaczyła, że jednak każda sytuacja jest inna 

i każde stanowisko, czy to jest dziecko z domu dziecka, czy z rodziny zastępczej, 

to każda sytuacja jest inna. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś z domu 

dziecka zostaje na weekend w internacie? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach dodała, że bardziej chodzi 

o rodziny zastępcze.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu podkreślił, że dom dziecka 

i rodzina zastępcza mają takie samo zadanie, jak dom rodzinny. Powiedział, że 

można udzielić odpowiedzi, że w tej chwili żadnych działań ze strony organu jakim 

jest Zarząd nie były i nie są podejmowane. Zaproponował przeniesienie tego tematu, 

kiedy pozyska informacje dotyczące frekwencji i pobytu itd. Ponowić wniosek, aby 

przeanalizować tą sytuację, aby Zarząd był w pełni zorientowany, co do sytuacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest za 

przyjęciem tego projektu odpowiedzi, który przedstawił pan naczelnik? 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciw” podjął decyzję o wystosowaniu pisma do wnioskodawców 

informującego, że Zarząd Powiatu nie podejmował działań w tym zakresie (głosowało 

4 członków Zarządu). 

 Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, zapytał radnego 

Jurdzińskiego, dlaczego się „wstrzymał”? 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że nie wyraził swojego 

zdania, bo jakoś nie miał możliwości, a on ma zdanie przeciwne temu, co jest 

napisane. Dodał, że uważa, że powinno się dążyć do tego, i tutaj nie chodzi 



24 
 

o oszczędności, aby te dzieci miały kontakt ze środowiskiem rodzinnym i nie 

przekonują go te argumenty. Takie jest jego zdanie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zgodził się.  

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że taka jest formuła, 

że z pisma wynika, jakby Zarząd podejmował takie działania. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że on pamięta, że była 

o tym mowa, dawno temu i to od niego wyszło i on się tego nie wypiera, bo takie ma 

zdanie na ten temat.  

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach podziękowała za 

współpracę. Ma nadzieję, że kiedyś się jeszcze spotkają i będą mogli 

współpracować. Powiedziała, że z tego wynika, że może rodzicom przekazać, że 

mogą spać spokojnie. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że można przekazać, 

że Ośrodek w Gromadzicach będzie funkcjonował.  

Pani Agnieszka Janik - przewodnicząca Rady Rodziców w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach powiedziała, że w takim 

razie jedzie do Ośrodka przekazać tę informację.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że teraz 

czekają na deklarację tych rodziców, którzy się podpisali, że dadzą swoje dzieci do 

internatu. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że chciałby jeszcze 

zabrać głos, aby w przyszłości nie było niedomówień, bo po raz kolejny analizuje tę 

sytuację i zastanawia się, zbiera informację dla Zarządu, o czym wspominał panu 

staroście i wicestaroście, pod kątem tego, czy dobrym kierunkiem nie będzie jednak 

tworzenie placówki kształcenia specjalnego, czyli placówki pod jednym 

kierownictwem w tym zakresie. Oczywiście z zachowaniem Ośrodka, jako bazy 

w Gromadzicach i Zespołu Szkół Specjalnych, który w tej chwili funkcjonuje 

w Wieluniu.  
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Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

Zarząd musi wybrać przedstawicieli organu prowadzącego. Zapytał, czy ktoś jest 

chętny? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował powielenie 

reprezentantów z poprzedniego składu Komisji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że radny 

Wojcieszak jest dzisiaj nieobecny. Zaproponował radnego Krzysztofa Dziubę, 

radnego Łukasza Dybkę i zapytał, czy radny Jurdziński się zgadza? 

Radny Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że za niego może być 

radny Jurdziński.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy są znane terminy? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że do 

14 lipca jest składanie ofert. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zgodził się. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że Konkurs będzie 

27 lipca 2023 r. w czwartek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że na 

przewodniczącego Komisji proponuje pana Krzysztofa Dziubę, na członka Komisji 

pana Jakuba Jurdzińskiego i może trzecia osoba z Wydziału. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował pana 

naczelnika Kołodzieja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że w takim 

razie pan naczelnik Zenon Kołodziej, jako członek Komisji. Zapytał, kto jest za tym, 

aby przedstawicielami organu prowadzącego, którzy wchodzą w skład Komisji byli: 

- Pan Krzysztof Dziuba – Przewodniczący Komisji,  

- Pan Jakub Jurdziński – Członek Komisji, 

- Pan Zenon Kołodziej – Członek Komisji? 
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           Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) 

na przedstawicieli organu prowadzącego do Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu wybrał: 

- Pana Krzysztofa Dziubę – na Przewodniczącego Komisji,  

- Pana Jakuba Jurdzińskiego – na Członka Komisji, 

- Pana Zenona Kołodzieja – na Członka Komisji (głosowało 4 członków Zarządu). 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest za 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie? 

 

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1227/23 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu  

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu). 

  Uchwała Nr 1227/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował tych 

samych członków do Komisji Konkursowej w osobach: 

- Pan Krzysztof Dziuba – Przewodniczący Komisji,  

- Pan Jakub Jurdziński – Członek Komisji, 

- Pan Zenon Kołodziej – Członek Komisji i zapytał, kto jest za? 

 

           Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) 

na przedstawicieli organu prowadzącego do Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach wybrał: 
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- Pana Krzysztofa Dziubę – na Przewodniczącego Komisji,  

- Pana Jakuba Jurdzińskiego – na Członka Komisji, 

- Pana Zenona Kołodzieja – na Członka Komisji (głosowało 4 członków Zarządu). 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest za 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie? 

 

             Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 1228/23 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało 4 członków 

Zarządu). 

  Uchwała Nr 1228/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie aneksu do umowy użyczenia z dnia 22 września 2022 r.  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcia aneksu do umowy użyczenia z dnia 

22.09.2022 r. zawartej pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Powiatową Biblioteką 

Publiczną w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał panią 

naczelnik Kałuziak, ponieważ w umowie użyczenia użyczali, jako powiat Poplonowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ten aneks trzeba 

zmienić. Wynika, że jest zapisane Aneks sporządzony w dniu, pomiędzy Zarządem 

Powiatu w Wieluniu, a pierwotna umowa była, że pomiędzy powiatem wieluńskim 

reprezentowanym przez Zarząd Powiatu. Trzeba to zmienić.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że w aneksie muszą 

dopisać, że aneksu nie zawiera Zarząd, a Powiat Wieluński, reprezentowany przez 

Zarząd, czyli tego tam brakuje.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, aby było 

to z tą zmianą. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że tutaj doprecyzowują 

tylko kwestie pomieszczeń piwnicznych, na które nie było umowy, a będzie im łatwiej 

rozliczać faktury i zwiększają powierzchnię w głównej bibliotece, ponieważ wyszło, 

że mają za mało, a w rzeczywistości funkcjonują na znacznie większej powierzchni, 

czyli na 228 metrach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

             Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 1229/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu do umowy 

użyczenia z dnia 22 września 2022 r. (głosowało 4 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1229/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 10 

Zapoznanie z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym prośby o wyrażenie zgody na zmianę 

zapisów umowy dzierżawy nr WIE3306A z dnia 30.05.2023 r. poprzez dodanie 

zapisu §6 o treści wskazanej we wniosku i przyjęcie projektu odpowiedzi. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik o przedstawienie. Zapytał panią dyrektor, czy rozmawiała z panią naczelnik 

w tej sprawie? 

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że rozmawiała z panią naczelnik. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że rozmawiały, ale 

radcowie prawni Starostwa wskazują, że nie jest możliwe dodanie tego zapisu, że to 

zbytnio rozszerza tę umowę, że w przyszłości po zmianie wniosku przez Spółkę Play 

mogą rozpatrzyć inny wniosek, który powinien inaczej brzmieć, ponieważ to powinien 
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być wniosek o wstąpienie w prawa i obowiązki, jeżeli to warunkowałaby sytuacja 

ekonomiczna.  

Radny Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy przy zawieraniu 

tej umowy nie ma tam punktu, że oni mogą zbywać prawa na inne podmioty?  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że będzie to wynikało 

z Kodeksu spółek handlowych, że oni mogą to zbyć. Każda spółka może ze swoim 

majątkiem zrobić co chce.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie mogą w tę umowę, bez procedury nie 

może być ktoś inny. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że nie może wystąpić nikt inny, 

musi być zachowana procedura, organ tworzący w postaci Rady Powiatu musi 

wyrazić swoją zgodę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to się 

wiąże z tym, że gdyby dokonali tego zapisu, to w pewnym momencie może stać się 

tak, że nie będą wiedzieli od kogo dochodzić roszczeń. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zgodziła się, ponieważ nie będą 

wiedzieli z kim jest zawierana umowa. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że ona absolutnie nie wnioskuje tu, aby 

zawrzeć zapis umowy na jakąś niekonkretną spółkę, tylko tutaj konkretnie zmienił się 

właściciel i Spółka wskazuje kto jest nowym właścicielem. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zauważyła, że Spółka nie wskazuje tego 

wprost, ponieważ spółka wskazuje, że chce dodać §6, a w tym paragrafie wyrażają 

zgodę na to, aby każda inna spółka dominująca, zależna, powiązana, następca lub 

następcy prawni Spółki On Tower, spółki powiązane z tą główną On Tower, więc 

to jest za szeroko i dlatego nie ma zgody póki co na zawarcie takiego zapisu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za przyjęciem projektu 

odpowiedzi w przedmiotowej sprawie? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z wnioskiem Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącym 

prośby o wyrażenie zgody na zmianę zapisów umowy dzierżawy nr WIE3306A z dnia 

30.05.2023 r. poprzez dodanie zapisu §6 o treści wskazanej we wniosku 

jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt odpowiedzi (głosowało 4 członków 

Zarządu). 

 Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za 2022 r. – temat sesyjny.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

             Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 1230/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2022 r. 

(głosowało 4 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1230/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, na jakim etapie są 

sprawy przejęcia tego długu przez PKO? Czy coś wiadomo w tym temacie? 

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że jeszcze nie mają oferty, ale dzisiaj 

dostali kolejnego maila od opiekuna z prośbą o dokumenty, które niezwłocznie 

przesyłają.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, aby to było jasne, 

że jeżeli będzie podjęta uchwała 29 czerwca 2023 r. i później uchwała 

upoważniająca podpisanie tego przez pana starostę i pana wicestarostę, to są na 

to gotowi.  

 

Salę obrad opuścił Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd obraduje w składzie 3-osobowym. Obradom przewodniczy pan Krzysztof 

Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że biorąc pod uwagę sytuację finansową itd. to ona 

nie ma wątpliwości, że muszą wykonać ten krok i ma nadzieję, że dostaną ofertę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że oferta to już była. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że czekają na ofertę na decyzję kredytową. 

Powiedziała, że oferta była, a czekają na decyzję kredytową, która przejdzie przez 

te komitety. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli będzie 

inna decyzja, niezgodna z ofertą, to jeżeli będzie bardziej korzystna, to tak, ale jeżeli 

będzie niekorzystna, to trzeba ją będzie sprawdzić z zapisami uchwały w tej sprawie.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że to przechodzi przez komitety ryzyka, 

więc na to nie mają wpływu. Dopowiedziała, że zapewniano, że oferta była oparta 

o uzgodnienia z tymi komitetami, więc ma nadzieję, że decyzja będzie zgodna 

z ofertą.  
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Pkt 12 

Zapoznanie z oceną i sprawozdaniem z działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  powitał zaproszonych gości 

i zapytał, czy pani kierownik lub pani dyrektor chcą dodać coś do sprawozdania? 

 Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że myśli, że sprawozdanie jest szczegółowo opisane.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu 

zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z oceną i sprawozdaniem z działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie. 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” za rok 2022 - temat sesyjny. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1231/23 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu działań na 

rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” za rok 

2022 (głosowało 3 członków Zarządu). 
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 Uchwała Nr 1231/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

– z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2021-2025” w 2022 roku - temat sesyjny. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1232/23 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu, w tym: sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej – z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim 

na lata 2021-2025” w 2022 roku (głosowało 3 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1232/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  
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z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” w 2022 - temat sesyjny. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1233/23 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” w 2022 r. 

(głosowało 3 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1233/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Zaakceptowanie postanowień aneksu do porozumienia Nr 2 CRU/1518/12  

z Gminą Miastem Częstochowa zawartego w dniu 29.05.2012 r. w sprawie 

wydatków ponoszonych z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za zaakceptowaniem 

postanowień w przedmiotowej sprawie? 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia aneksu do porozumienia Nr 2 CRU/1518/12 z Gminą Miastem 

Częstochowa zawartego w dniu 29.05.2012 r. w sprawie wydatków ponoszonych 
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z tytułu pobytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu 

Wieluńskiego (głosowało 3 członków Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 17 

Zaakceptowanie postanowień aneksów do porozumień Nr 5/2019  

oraz Nr 6/2019 z Powiatem Kępińskim zawartych w dniu 01.08.2019 r. w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę 

i wychowanie dzieci w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za zaakceptowaniem 

postanowień w przedmiotowej sprawie? 

 

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) 

zaakceptował postanowienia aneksów do porozumień Nr 5/2019 oraz Nr 6/2019 

z Powiatem Kępińskim zawartych w dniu 01.08.2019 r. w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci w rodzinie 

zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu Wieluńskiego (głosowało 3 członków 

Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił panią sekretarz 

o zabranie głosu.   

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, co by się stało, gdyby 

Zarząd nie zdjął tego z planu pracy? 
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Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że punkt zostałby 

jako niezrealizowany. Dodała, że jest to zmieniane w planie pracy Rady Powiatu, 

więc zmieniany również jest plan pracy Zarządu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1234/23 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu  

w Wieluniu na 2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1234/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana skarbnika 

o zabranie głosu.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, kiedy pan skarbnik 

planuje zaciągnięcie? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że myśli, że teraz 

następnym etapem po sesji jest złożenie wniosku do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o wyrażenie opinii na temat tego długu i o możliwości sfinansowania 

tego długu i wtedy rozpoczną pracę. Dodał, że ma nadzieję, że te wszystkie rzeczy 

zakończą się pod koniec września 2023 r. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1235/23 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(głosowało 3 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1235/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu na realizację zadania: 

„Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych na drodze powiatowej 

nr 4538E na terenie Gminy Wieluń”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana skarbnika 

o zabranie głosu.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że wobec tego, 

teraz na podstawie zapisów uchwały budżetowej powinno nastąpić podpisanie 

umowy z Marszałkiem, czy Zarządem Województwa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że stosowne zapisy 

dotyczące tej dotacji są w uchwale dotyczącej przekazania. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

Na salę obrad wrócił Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd obraduje w składzie 4-osobowym.  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1236/23 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 



38 
 

uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Łódzkiemu na realizację zadania: „Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych 

na drodze powiatowej nr 4538E na terenie Gminy Wieluń” (głosowało 4 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1236/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana skarbnika 

o zabranie głosu.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1237/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1237/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 
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     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1238/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1238/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o zabranie głosu.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1239/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1239/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o zabranie głosu.   
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1240/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 4 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1240/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu skonsolidowanego bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego za rok 2022. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o zabranie głosu.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy bilans 

jest dobry, czy zły? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że na bilans 

poważny wpływ ma bilans SP ZOZ-u, o którym pani biegła wyraziła swoją opinię. 

Zauważył, że w tej jej opinii nie było wielkich zastrzeżeń, ale rzeczywiście kapitał, 

czyli fundusz jest pomniejszony. Fundusz jednostki jest ujemny, a zobowiązania 

kredytowe są bardzo duże. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że po stronie 

pasywów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził. Dodał, że to się 

wyrównuje, ale straty powodują zmniejszenie funduszu własnego SP ZOZ-u, 

a majątek musi być pokryty, więc ten majątek jest pokrywany z kredytów przez cały 

rok. Dopowiedział, że jest coś takiego, że w tamtym roku ta sytuacja w bilansie się 
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poprawiła. W tym roku uległa pogorszeniu, ale na pewno jest lepsza niż dwa lata 

temu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zamknął ten punkt.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu podpisał skonsolidowany bilans jednostki 

samorządu terytorialnego za rok 2022. 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 26 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że na 

wczorajszym posiedzeniu Rady Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych w Wieluniu 

członek rady pan Waldemar Kluska złożył formalny wniosek aby ww. Rada wraz 

z Zarządem Powiatu, a także Komisją Zdrowia Rady Powiatu w Wieluniu spotkali się 

w jak najszybszym terminie w Pałacu w Rudzie w dniu 28 lub 30 czerwca. Celem 

spotkania i obejrzenia budynku przeznaczonego pod przyszły Warsztat Terapii 

Zajęciowej, jakie prace są do wykonania i jakie są potrzeby, aby WTZ został otwarty. 

Powiedział, że pan Kluska chce, aby powiat wprowadził do zadań inwestycyjnych 

„utworzenie Warsztatów Terapii Zajęciowej”, co z punktu widzenia prawnego to nie 

powiat jest organem tworzącym WTZ, a jest to podmiot, którym jest Stowarzyszenie 

„Tacy Sami”. Dodał, że pan Prezes opiera się na opinii radcy prawnego z miasta, 

więc jeżeli zawrze podstawę prawną, to oni się do tego ustosunkują. Powiedział, że 

pan Kluska wyszedł od niego niezadowolony, ale będzie drążył. Nie wie, czy ta 

potrzeba wynika z tego, że stanął pod ścianą, że ten Warsztat nie zostanie otwarty. 

Zapytał, czy Zarząd chce pojechać obejrzeć? Zauważył, że jeżeli chodzi o konto, 

które pan prezes chciał, aby przez powiat były zbierane środki z gmin i jemu to 

przekazali, to nie jest do końca jasne. Zapytał, czy Zarząd chce się spotkać? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby pojechać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył tylko, aby 

nie zostało to później wykorzystane, że Zarząd się zapoznał i żadnej pomocy nie 

było.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że jest to pewnie 

niezależne od tego, czy Zarząd pojedzie, czy nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, aby 

zaproponować 28 czerwca br. godzina 14.00 lub 15.00. Drugą sprawę przedstawi 

pani sekretarz.  

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu poinformowała, że w sprawach 

różnych jest punkt pn. „Zapoznanie się ze skargą z dnia 30 maja 2023 r. na 

działalność p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach.” i jest jeszcze kwestia wyłączenia jawności. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, 

że skarga jest na działalność p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach. 

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że jest to skarga na 

panią Mazur, ponieważ w szkole jest uczennica, która dezorganizuje pracę. Dodała, 

że w dniu wczorajszym tę skargę rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

bo pani Dyrektor odmawia jej pobytu w internacie, ponieważ to dziecko 

dezorganizuje pracę, stwarza zagrożenie dla innych wychowanków, dla kadry 

pedagogicznej i w związku z tym pani dyrektor odmawia jej tego miejsca w internacie 

od 1 września 2023 r. i mama tego dziecka się z tym nie zgadza i w związku z tym 

złożyła skargę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w związku 

z tym, że są tam zawarte wrażliwe dane osobowe to będzie wyłączona jawność. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że będzie 

wnioskowane o wyłączenie jawności i Rada w głosowaniu o tym zdecyduje.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

opinia prawna i taki wniosek może złożyć zarząd, przewodniczący Rady, klub 

radnych lub czterech radnych. Powiedział, że pewnie tak się stanie. Oni jako Zarząd 

nie mogą, ponieważ to nie jest w ich kompetencji, aby rozpatrywać skargę. Dlatego 

nie mają podstaw do złożenia takiego wniosku. Przekazał następnie, że jest pismo 

pana …………………, który prosi, aby na najbliższą sesję została zaproszona pani 

Elżbieta Urbańska-Golec na sesję Rady Powiatu w związku z nieprawidłowościami, 

które są i on chciałby je omówić. Poinformował, że przekazał to pismo do pana 

przewodniczącego Rady, ponieważ on zaprasza gości w uzgodnieniu ze starostą. 

Pan Przewodniczący następnie wystąpił o opinię do Komisji Skarg, Wniosków  
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i Petycji, która w dniu dzisiejszym poinformowała, że nie widzi potrzeby zapraszania 

pani dyrektor.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zauważyła, że w tej chwili nie toczy 

się żadne postępowanie skargowe. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

są nieprawidłowości, to pan ………. powinien napisać o jakie nieprawidłowości mu 

chodzi i wtedy mogą pani dyrektor zapytać. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odczytała pismo pana 

……….z dnia 15 czerwca 2023 r.  

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu nikt nie zabrał głosu  

w punkcie „Sprawy bieżące”, wolne wnioski nie były zgłoszone.  

 

 

Pkt 28 

Zamknięcie CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXIX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Paulina Bednik 

Inspektor 

 


